
                                                                                                    ПО-98/28.11.24г. 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

 

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински съвет 

Габрово имам питане относно състоянието на пилона при светофарите на изхода за Севлиево.  

Граждани, преминаващи ежедневно в района на въпросния пилон са забелязали лошото 

състояние в което се намира в момента. Металните елементи са силно корозирали, а каменната 

облицовка на места е напукана. 

Въпросът ми е следния:  

 1. Възможно ли е да се направи ремонт или направо да бъдат подменени части от 

металните елементи, както и да бъде извършен ремонт на каменната облицовка на местата 

където е компрометирана? 

Благодаря предварително за отговора!       

 

 

 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                         ПО-98/19.12.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ № ПО-98 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински съвет 

Габрово имам питане относно състоянието на пилона при светофарите на изхода за Севлиево.  

Граждани, преминаващи ежедневно в района на въпросния пилон са забелязали 

лошото състояние в което се намира в момента. Металните елементи са силно корозирали, а 

каменната облицовка на места е напукана. 

Въпросът ми е следния:  

 1. Възможно ли е да се направи ремонт или направо да бъдат подменени части от 

металните елементи, както и да бъде извършен ремонт на каменната облицовка на местата 

където е компрометирана? 

Благодаря предварително за отговора!       

 

УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  ИВАНОВ, 

 

В отговор на поставеният от Вас въпрос, Ви информираме следното: 

Извършена е проверка на място от експерти в общинска администрация. Установено е, 

че действително металните елементи е силно компрометирани и корозирали, не подлежат на 

ремонт, а са за подмяна. Две от плочите на каменната облицовка в основата на пилона, са 

счупени и също са за подмяна. 

За извършване на ремонт на цялото съоръжение следва да се предприемат по-мащабни 

действия, касаещи обезопасяване на мястото в района на работа, демонтиране на 

компрометираните метални елементи, направа на нови такива по шаблон от старите елементи, 

подмяна на повредените каменни плочи, ревизия и възстановяване на осветлението, както и 

цялостно почистване и облагородяване на терена около съоръжението. В тази връзка е 

необходимо да се заложат средства в следващ бюджет на Община Габрово, за извършване на 

цялостното възстановяване на съоръжението и облагородяване на пространството около него.  

 

С уважение,   / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

кмет на Община Габрово 

 


